



LICENCE

NO.
Nº 220052153

Fredericton, NB

22 2 2023

D/J M/M Y/A

PURSUANT TO THE
CONFORMÉMENT À

COST OF CREDIT DISCLOSURE AND PAYDAY LOANS ACT
LOI SUR LA COMMUNICATION DU COÛT DU CRÉDIT ET SUR LES PRÊTS SUR
SALAIRE

THIS IS TO CERTIFY THAT
LA PRÉSENTE ATTESTE QUE

Amaranth Financial Services Inc.

URL

www.speedycash.ca

OF
DE

500 Victoria St, KAMLOOPS, British Columbia, V2C 2B2, Canada

IS
EST

licensed as a Payday Lender to provide payday loans in the Province of New Brunswick.
titulaire d'un permis qui l'autorise à octroyer des prêts sur salaire au Nouveau-Brunswick.

This licence is valid until
Cette licence est valable jusqu'au

22/2/2027

DIRECTOR, CONSUMER AFFAIRS
DIRECTEUR, SERVICES À LA CONSOMMATION

Licence conditions

1. An updated listing of all accounts with any outstanding reimbursement amounts owed to each client will be filed with the Director by 31 July 2023.
2. Provide evidence of funds that have been reimbursed to consumers as ordered by the Director of Consumer Affairs by 31 July 2023.
3. Demonstrate by 31 August 2023 that all eligible funds have been transferred to New Brunswick's unclaimed property program (FundsFinderNB.ca) and account for funds that do not meet the threshold.

Conditions de permis

1. Présenter une liste à jour de tous les comptes non réglés et des montants à rembourser à chaque client à la directrice d'ici le 31 juillet 2023.
2. Fournir la preuve que les fonds ont été remboursés aux consommateurs conformément à l'ordonnance de la directrice des Services à la consommation d'ici le 31 juillet 2023.
3. Démontrer d'ici le 31 août 2023, que tous les fonds admissibles ont été transférés au Programme des biens non réclamés du Nouveau-Brunswick (MesFondsNB.ca) et expliquer le traitement des fonds qui n'atteignent pas le seuil.